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Vragen van het lid Van Dijken
(PvdA) aan de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de toename van administratieve
lasten in de gehandicaptenzorg.
(Ingezonden 24 september 2009)

1
Kent u het artikel «Invalidenzorg is te
bureaucratisch»1

2
Hoe komt het dat uw brief van
2 september jl.2 waarin u rapporteert
over een daling van 32% met
betrekking tot de administratieve
lasten in de gehandicaptenzorg niet
overeenkomt met het beeld dat de
Vereniging Gehandicaptenzorg (VGN)
schetst, namelijk dat er juist wel
sprake is van een voortdurende
toename van de administratieve
lasten?

3
Denkt u aan de hand van de
praktijkvoorbeelden die de
VGN geeft, dat door
ondoorzichtige/complexe
regelgeving de bureaucratie in de
gehandicaptenzorg toeneemt, en dat
het ten koste gaat van directe zorg?

4
Wat is uw mening ten aanzien van
het standpunt dat de VGN hierover
heeft, namelijk dat een fundamentele
herbezinning van de administratieve

eisen in de gehandicaptenzorg
noodzakelijk is?

1 Spits, 23 september 2009.
2 Kamerstuk 29 515, nr. 295.
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